
Subwencja oświatowa

Czy możemy pobierać subwencje z Urzędu Gminy na każde dziecko?
planujemy  zwiększyć  ilość  dzieci  o  25  osób,  nie  będziemy
wnioskować  o  dofinansowanie  wynagrodzeń  dla  opiekunów  tych
dzieci, kosztów najmu sal, wyżywienia – na to mamy subwencje z
gminy  chcielibyśmy  pozyskać  dofinansowanie  na  doszkolenie
kadry, wyposażenie sali do integracji sensorycznej, zajęcia
specjalne dla dzieci z zaleceniami z poradni oraz zajęcia ,
których wcześniej nie miało w ofercie przedszkole ( dla 95
dzieci)  –  nie  zajdzie  przypadek  dublowani  finansowania-
faktury za te wskazane powyżej działania będą finansowane z
projektu EFS. Działalność bieżąca z budżetu gminy.
Proszę o jednoznaczną odpowiedź, czy  taka koncepcja projektu
będzie  prawidłowa  i  czy  możemy  pozyskiwać  finansowanie  z
gminy.
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